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Protokół Nr 4 
z posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Więcborku, 

odbytego w dniu 23 listopada  2011 r. 
 

Spotkanie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku. 
 
Posiedzenie trwało od godz. 12.30 do 13.00 
 
Obecność wg. załączonej listy obecności. 
 
Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 
Sekretarz Gminy – Renata Jesionowska-Zawieja 
 
Przewodniczący Komisji – Stanisław Posieczek powitał zebranych i przedstawił porządek 
obrad. Przedmiotem spotkania Komisji było zaopiniowanie projektów uchwał dotyczących 
uchwalenia Statutów Sołectwa Wymysłowo, Zabartowo, Pęperzyn, Lubcza. Poprosił  
o zabranie głosu przez Sekretarz Gminy. 
 
Sekretarz Gminy – Renata Jesionowska-Zawieja wyjaśniła, że od czasu kiedy uchwalono 
statuty, w 2005 r. dokonano w nich kilku zmian, przez co obecnie stały się nieczytelne. 
Statuty muszą zostać ujednolicone. Ogólne zmiany są takie same we wszystkich statutach, 
więc omówiono je wspólnie. Uregulowane zostały przynależności posesji i mieszkańców  
do sołectw, zmieniono termin przeprowadzenia wyborów sołtysa i rad sołeckich z 3 miesięcy 
do 6 miesięcy od wyborów samorządowych, nastąpiło dostosowanie do aktualnie 
obowiązujących przepisów prawa w zakresie gospodarki finansowej – chodzi o Fundusz 
Sołecki. Dla każdego sołectwa została również wykonana mapa, która dołączona zostanie  
do statutu i określa granice sołectwa. W sołectwach odbyły się zebrania, sporządzono 
protokoły, listy obecności i uchwały. Pozostałe zmiany są niewielkie i dotyczą: 
 

Pęperzyn: Zmiany w powierzchni. Obecnie Sołectwo liczy 2085.23ha. Do tej pory  
do sołectwa zaliczano część wsi Karolewo. Geodezyjnie powinno należeć do Jastrzębca. 

 
Wymysłowo: Powierzchnia zwiększyła się i obecnie wynosi 795,30 ha. Jest to spowodowane 
przejęciem lewej części Wybudowania Sypniewo. 
 
Zabartowo: bez zmian. 
 
Lubcza: bez zmian. 
 
K. Wilczyński zapytał czy jezioro przy Zabartowie należy do Zabartowa. 
 
Sekretarz Gminy potwierdziła. 
 
K. Wilczyński dodał, że skoro odbyły się już spotkania z mieszkańcami to Rada  nie ma nad 
czym dyskutować. 
 
J. Kujawiak stwierdził, że teraz przydałaby się mapa z granicami sołectw. 
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Sekretarz Gminy odpowiedziała, że wykonanie takiej mapy jest już zlecone. 
 
S. Posieczek dodał, że chciałby mapę na potrzeby agroturystyki. 
 
Sekretarz odpowiedziała, że dążymy do tego, ale to już w późniejszym terminie. 
 
Więcej pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Pęperzyn. 
 
Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna. 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Zabartowo. 
 
Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna. 
 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Lubcza. 
 
Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Wymysłowo. 
 
Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna. 

 

 

Więcej pytań nie było. 

Spotkanie zakończono. 

 

Prot. E.K.K. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/ Stanisław Posieczek 


